

**INSTRUCTIONS (ENGLISH)**

1. Place wax into wax pot.
2. Regulate pot to a medium setting.
3. Dip applicator into wax. At the correct temperature, wax should sit on the end of the applicator and be practically dripless i.e. approx. 60°C (140°F). If wax is moving, it is too hot.
4. It is not necessary to melt down wax completely - a core in the centre is ideal. Use melted wax from around the core.
5. Do not apply over moles, warts, broken or irritated skin.

**CAUTION & WARNING**

Low temperature wax. This is a professional product for salon use only. Patch test before use. If skin irritation occurs, cease use. Exceeding the recommended instructions may cause burns and/or injury.

**INGREDIENTS**

Polycyclopentadiene, Ethylene/Va Copolymer; Stearic Acid, Paraffin, Carnauba (Copernicia Cerifera) Wax, Canola Oil, Palmitic Acid, Mineral Oil (Paraffinum Liquidum), Fragrance (Parfum), Citral, Limonene, Linalool, Geraniol, Coumarin, Benzyl Benzoate, D&C Green No.6 (CI 61565)

**INSTRUCTIONS (FRENCH)**

1. Placer dans un pot de cire.
2. Régler le pot à la température moyenne.
3. Tremper l'applicateur dans la cire. À la bonne température, la cire devrait rester sur l'embout de l'applicateur et ne quasiment pas goutter à environ 60°C (140°F). Si la cire bouge, c'est qu'elle est trop chaude!
4. Il n'est pas nécessaire de faire fondre complètement la cire. Garder de la dureté au centre du pot est conseillé. Utiliser la cire fondue autour du centre.
5. Ne pas appliquer sur des grains de beauté, des verrues, des peaux craquelées ou irritées.

**AVERTISSEMENT**

Gire basse température. Ceci est un produit professionnel uniquement destiné aux salons. Tester avant l'utilisation. En cas d'irritation de la peau, cesser l'utilisation. Dépasser les instructions de chauffe recommandées peut engendrer des risques de brûlures et/ou de blessures.